
    وحدت راز برادری ما و ویرانگر عقاید تفرقه افکن است

  

شیخ بهاءالدین محی الدین عزالدین تاکید کرد: وحدت راز برادری ماست و مسلمانان را کمک می کند تا

دستی واحد علیه دشمنان صهیونیستی و امریکایی و وهابی باشند؛ وحدت نشانگر اعتقادات ما و ویرانگر

همه عقاید تفرقه افکن است.

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، شیخ بهاءالدین محی الدین عزالدین، شیخ طریقت

نقشبندی از کردستان عراق، در سی و پنجمین کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی، در سخنانی اظهار داشت:

خداوند پاک و منزه پیامبران خود را برای اقامه دین و الفت و دوری از تفرقه و اختلاف برانگیخت.

وی افزود: خداوند بلند مرتبه در کتاب خود فرمود: « شَرَعَ لَكُمْ مِنَ الدِّينِ مَا وَصَّىٰ بِهِ

نُوحًا وَالَّذِي أَوْحَيْنَا إِلَيْكَ وَمَا وَصَّيْنَا بِهِ إِبْرَاهِيمَ وَمُوسَىٰ وَعِيسَىٰ

ۖ أَنْ أَقِيمُوا الدِّينَ وََلا تَتَفَرَّقُوا فِيهِ» (شوری/13)  (از [احكام] دين، آنچه را كه

به نوح در باره آن سفارش كرد، براى شما تشريع كرد و آنچه را به تو وحى كرديم و آنچه را كه در

باره آن به ابراهيم و موسى و عيسى سفارش کرديم كه: «دين را برپا داريد و در آن تفرقهاندازى



مكنيد.» . بنابراین اولویت دعوت پیامبر (ص) زمانی که به مدینه منوره پا گذاشتند، احداث مسجد قبا

و ایجاد برادری و عقد اخوت میان مهاجرین و انصار بود لذا مردم از روحیه دشمنی و جاهلیت به مهرو

الفت اسلام روی آوردند.

وی افزود: اما امروز مسلمانان بیش از هر زمان دیگری بدان نیاز دارند. زیرا دلیل همه این درگیری

ها، اختلافات و تفرقه ها و دشمنی ها میان امت مسلمان عدم همبستگی و دوستی و محبت و برادری است و

مهم ترین توصیه دین اسلام تثبیت وحدت و درک برادری اسلامی است.

وی خاطرنشان کرد: خداوند در کتاب خود فرمود: « وَاذْكُرُوا نِعْمَتَ اللَّهِ عَلَيْكُمْ إِذْ

كُنْتُمْ أَعْدَاءً فَأَلَّفَ بَيْنَ قُلُوبِكُمْ فَأَصْبَحْتُمْ بِنِعْمَتِهِ إِخْوَانًا

وَكُنْتُمْ عَلَىٰ شَفَا حُفْرَةٍ مِنَ النَّارِ فَأَنْقَذَكُمْ مِنْهَا ۗ كَذَٰلِكَ يُبَيِّنُ

اللَّهُ لَكُمْ آيَاتِهِ لَعَلَّكُمْ تَهْتَدُونَ » (آل عمران/103) (نعمت خدا را بر خود ياد

كنيد: آنگاه كه دشمنان [يكديگر] بوديد، پس ميان دلهاى شما الفت انداخت، تا به لطف او برادران هم

شديد؛ و بر كنار پرتگاه آتش بوديد كه شما را از آن رهانيد. اين گونه، خداوند نشانههاى خود را

براى شما روشن مىكند، باشد كه شما راه يابيد.) لذا همه مسلمانان باید با یکدیگر متحد باشند. ما

در شرایط فعلی به شدت به همبستگی و برادری و انسجام برای خدمت به مسلمانان و اسلام و مقابله با

دشمنان نیاز داریم.  برادری و وحدت همه ما را گرد هم می آورد به ویژه که وحدت، اهمیت زیادی دارد

زیرا همین وحدت راز برادری ماست  و مسلمانان را کمک می کند تا دستی واحد علیه دشمنان صهیونیستی و

امریکایی و وهابی باشند؛ وحدت نشانگر اعتقادات ما و ویرانگر همه عقاید تفرقه افکن است.

این عالم عراقی ادامه داد: وحدت، مشتی آهنین در برابر عقاید تخریب گر وهابی است. وحدت یعنی الفت

و دوستی و محبت به یکدیگر؛ وحدت یعنی با جمع بودن و موفقیت؛ وحدت طنابی محکم و راه عزت و کرامت و

قدرت و برتری است.

وی تاکید کرد: کشورهای غربی، صهیونیست ها و وهابی ها از همبستگی دوباره جامعه اسلامی  بیمناک

هستند و غرب برای خدشه وارد کردن به وحدت مسلمان طرح های زیادی دارد و خطرناک تر از آن رژیم

صهیونیستی و باز هم خطرناک تر از آن ترویج و گسترش عقاید وهابی در جهان است. بنابراین وحدت اسلامی

برای ما واجب است و اینکه دلهای مسلمانان همه با هم یکی شود و روحیه الفت و محبت و همکاری

میانشان رخنه کند و مسلمانان اهداف مشخص و معینی داشته باشند و تنها هدف مسلمان تحقق این اهداف و

دستیابی به این نتایج باشد به این معنا که مسلمانان شرق و غرب همکاری فرهنگی اقتصادی و سیاسی



داشته باشند.

شیخ طریقت نقشبندی عراق افزود: از این رو وحدت مسلمانان وحدت دلها و سخن و هدف و نتیجه است و این

نیز تنها هدف رهبر بزرگ انقلاب، حضرت آیت االله سید علی خامنه ای است. خداوند به ایشان خیر زیاد دهد

زیرا ایشان رهبر محبت و خدمت به مسلمانان هستند. خدا به مسئولین مخلص ایران نیز برای این کنفرانس

باشکوه و مفید و بزرگ خیر دهد. این اجلاس مشتی آهنین در برابر افکار اختلاف افکن دشمنان صهیونیستی

و وهابی است.

وی تصریح کرد: یکی از روشهای اهل بیت - علیهم سلام االله - اهمیت چنگ زدن به ریسمان وحدت است. رهبر

بزرگ انقلاب حضرت آیت االله خامنه ای نیز فرمودند همه مسلمانان باید هوشیار بوده و بصیرت داشته باشند

و همواره نسبت به طرح های دشمن هوشیار باشند.  بسیاری از علمای مسلمان و دلسوزان ملت های مسلمان

نیز همین عقیده را دارند و اینکه هر عملکرد یا گفته ای که به اختلاف بیانجامد و هر توهینی به

مقدسات مسلمانان یا تکفیر یکی از مذاهب اسلامی خدمت به جبهه کفر و شرک و خیانت به اسلام است و شرعا

حرام است.

وی با اشاره به اینکه جبهه استکبار و صهیونیسم همواره در صدد ایجاد تشکیک میان امت و ایجاد بی

ثباتی است تا بتواند خنجرش را بر بدن امت فرو کند و ضربه کاری خود را بزند، خاطرنشان کرد: جمهوری

اسلامی ایران از زمانی که تاسیس شد سیاست مبتنی بر وحدت و دوری از اختلاف مسلمانان را مطرح کرد به

گونه ای که امام راحل رحمت االله علیه فرمود: تفرقه افکنی از سوی شیطان و اتحاد و وحدت از سوی

خداوند رحمان است. برگزاری چنین کنفرانس هایی دلیلی آشکار بر این نیت است.

وی در پایان از خداوند متعال مسئلت کرد که همه را موفق به خدمتگزاری به اسلام و احیای وحدت اسلامی

واقعی و روشهای مکتب اهل بیت سلام االله علیهم فرماید. همچنین برای مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی به

جهت برپایی کنفرانس وحدت موفقیت و پیروزی را خواستار شد.
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